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The PolioPlus Society of District 7010 
Information Sheet 

 
 
 
 
 

As a member of the society, you pledge to donate a minimum of $100.00 each year 
until the world is certified to be free of polio. This is a great opportunity to do good in 
the world. Joining the Society is a two-step process.  
 
1st Step: Submit your online PolioPlus Society Pledge Form.  
                
2nd Step: Make your donation. You can choose to donate in various ways, either by 
credit card or by cheque.  
 
If you choose a credit card, go to https://my.rotary.org/en/donate and choose “Polio 
Fund”. You can then: 

• Make a one-time donation of $100.00 (or more) with your credit card by 
clicking on the “One-time donation” button and choosing the appropriate 
amount from the boxes below. Or…. 

• The other choice is what we call the easy or “painless” way to become a 
PolioPlus Society member by utilizing the monthly payment option. Click the 
“Recurring Donation” button. For frequency choose “monthly” and for amount 
chose other and enter $10.00 in the “enter other amount” box. If you wish to 
donate more, or quarterly or annually instead, you have those options as well. 
(To donate on-line, make sure you have registered on myrotary.org for a My 
Rotary account for you and your club to receive proper credit. Signing up is 
quick and easy.  

• You can also donate by writing a cheque to “The Rotary Foundation” with 
“PolioPlus in the memo section and submit this to your Club’s Foundation 
Chair.  Help Rotarians reach every last child and achieve our vision of a polio 
free world.  

 
Rotarians and their friends who join the Society will be honored with a special pin 
and certificate, which will be presented during a Club meeting. Donations to 
PolioPlus are eligible for Paul Harris Fellowship Recognition points and of course 
your donation will be tax deductible. Your donation will be matched 2 to 1 by the Bill 
and Melinda Gates Foundation. 
                     
 

Sign Up Today! 
 

For more information contact: 
Dr. David Tisch, PolioPlus Chair 
dktisch@rogers.com 

 

 

https://form.jotform.com/ridistrict7010/D7010-polioplus-society-pledge
https://my.rotary.org/en/donate
https://form.jotform.com/ridistrict7010/D7010-polioplus-society-pledge
mailto:dktisch@rogers.com


 
 
La société PolioPlus du district 7010 
Fiche d'information 

 

 

 

 
En tant que membre de la société, vous vous engagez à donner un minimum de 
100,00 $ chaque année jusqu'à ce que le monde soit certifié exempt de poliomyélite. 
C'est une excellente occasion de faire le bien dans le monde. Adhérer à la Société 
est un processus en deux étapes. 
 
1ère étape: Soumettez votre formulaire d'engagement PolioPlus Society en ligne. 
                
2ème étape: Faites votre don. Vous pouvez choisir de faire un don de différentes 
manières, soit par carte de crédit ou par chèque. 
 
Si vous choisissez une carte de crédit, rendez-vous sur 
https://my.rotary.org/fr/donate et choisissez « Polio Fund ». Vous pouvez alors: 
• Faites un don unique de 100,00 $ (ou plus) avec votre carte de crédit en cliquant 
sur le bouton « Don unique » et en choisissant le montant approprié dans les cases 
ci-dessous. Ou…. 
• L'autre choix est ce que nous appelons le moyen facile ou « indolore » de devenir 
membre de la Société PolioPlus en utilisant l'option de paiement mensuel. Cliquez 
sur le bouton "Don récurrent". Pour la fréquence, choisissez « mensuel » et pour le 
montant, choisissez autre et entrez 10,00 $ dans la case « entrez un autre montant 
». Si vous souhaitez faire un don plus important, trimestriel ou annuel, vous avez 
également ces options. (Pour faire un don en ligne, assurez-vous d'avoir créé un 
compte Mon Rotary sur myrotary.org pour que vous et votre club soyez dûment 
crédités. L'inscription est simple et rapide. 
• Vous pouvez également faire un don en écrivant un chèque à « La Fondation 
Rotary » avec « PolioPlus » dans la section mémo et en le remettant au président de 
la Fondation de votre club. Aidez les Rotariens à atteindre jusqu'au dernier enfant et 
à concrétiser notre vision d'un monde sans poliomyélite. 
 
Les Rotariens et leurs amis qui se joignent à la Société recevront une épinglette 
spéciale et un certificat, qui seront présentés lors d'une réunion du Club. Les dons à 
PolioPlus sont éligibles pour les points de reconnaissance de la bourse Paul Harris 
et, bien sûr, votre don sera déductible des impôts. Votre don sera doublé par la 
Fondation Bill et Melinda Gates. 
 

Inscrivez-vous aujourd'hui!  
 
Pour plus d'informations, contactez: 
Dr David Tisch, titulaire de la chaire PolioPlus 
dktisch@rogers.com 
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